

路程 1

Section 1

53 公里路線
KM Route

42 公里路線
KM Route

 **起點 至**
Starting Point to

全長 **7** 公里
Distance **7** KM

井欄樹檢查站 (SP至CP1)
Tseng Lan Shue Checkpoint (SP to CP1)

CP1 開放時間 Opening Hours **08:00 - 11:00**

衛奕信徑第三段標距柱
Wilson Trail Stage 3 Distance Post

W24->W31/32

從油塘三家村遊樂場出發，沿欣榮街轉入高超道上行，再右轉入碧雲道，經維港灣畔路口右轉澳景路，前行約700公尺左接衛奕信徑第三段。

沿衛奕信徑第三段經照鏡環山、五桂山，穿過馬塘村後橫過寶琳路接翠琳路，前行 200 米後見標距柱 **W28** 轉入澳頭村，過新地、心朗村後，於清水灣道過行人隧道後向右轉見兩士多，再前行 50 米便到達井欄樹檢查站 (**CP1**)。路經村落時請避免對居民做成滋擾。

Start at Yau Tong Sam Ka Tsuen Recreation Ground, via Yan Wing Street turn to Ko Chiu Road upward, then turn right to Pik Wan Road. Through the entrance of Ocean Shores, enter O King Road by the right. Move forward for 700M, connect to Section 3 of Wilson Trail on the left.

Follow Section 3 of Wilson Trail, pass Chiu Keng Wan Shan, Black Hill, Ma Yau Tong Tsuen, and then cross Po Lam Road to Tsui Lam Road. Continue for about 200m and enter O Tau Village at distance post **W28**. Pass Sun Tei Village, Sam Long Village, then cross Clear Water Bay Road to Tseng Lan Shue Village by using the pedestrian subway. Two grocery stores are in sight on the right of the subway exit. 50m ahead is the 1st Checkpoint — Tseng Lan Shue Checkpoint (**CP1**). Please avoid causing disturbance to local residents when passing by those villages.